
 

 
S

O
LV

A
N

G
-

S
K

O
LE

N
 

 REFERAT 
SKOLEBESTYRELSESMØDE 

       
DATA OM MØDET 

DATO: 19.04.23 

TID: Møde: 17.30-20.00 

STED: Kantinen 

 
MØDEDELTAGERE: 

 
Forældre 
Irene Sidsel Broby Eckert [formand] // Simon Poulsen [næstformand] // Anna Rischel Preston [medl.] // // Martin 
Bech [medl.] // Jan Nikolai Kristensen [medl.] // Lotte Balslev Vest [medl.] // Peter-Johan Raasø [medl.] // Julie 
Kappelgaard [supp.] // Mikkel Bojesen [supp.] 
 

Elevråd: 
Thomas // Elvira 
 

Medarbejdere: 
Rasmus Frimodt  
 

Ledelse: 
Andreas Hundebøll // Jeppe Bonde  

AFBUD:  

FRAVÆRENDE U. AFBUD:  

MØDELEDER: Irene Sidsel Broby Eckert 

REFERENT: Jeppe Bonde 
 

REFERAT 
PKT. DAGSORDEN REFERAT 

1 Indledning – evt. justering af 
dagsorden samt opfølgning fra 

sidste møde. 

Fælles forståelse af mødets indhold og valg af tids- og ordstyrer 

 

2 Opflg. fra sidste møde. 
 

 

- Status forældrekorps vedr. morgentragik (Anna) 
Anna præsentærer skriv til forældre – få rettelser og Anna sender ud til møde kl. 17.30 – 18.30 d. 1. juni.  

SKB rykkes dermed til denne dato og SKB-møde er fra 18.30-20.30. Andreas har booket alle. 
- Status fra Simon vedr. morgentrafik, ordensmagten og samarbejdet med Vej & Park 

Simon har skrevet til kommunen to gange, men har ikke modtaget respons. Simon har også talt med ordenspolitiet om, 
at vi opfordrer til at de uddeler bøder og ligeledes et insisterende ønske om opsætning af et U-vending-forbudt-skilt. 

- Status fra arbejdsgruppe vedr. SKB-hjørneflag (Lotte, Anna, Simon & Andreas) 
Andreas gennemgik princip-dokumentet. Sigtet er, at alle inputs fremsendes til Andreas ugen inden kommende møde, 
så alle kan få mulighed for at gennemlæse det færdigredigeret dokument mhp. godkendelse på årets sidste møde. 

3 Nyt fra elevrådet – siden sidst Ref. fra elevrådsmøde den 17/4: 

- Indretning af kantinen – der er udarbejdet en materiale liste, så eleverne og Andreas kan lave et hygge hjørne 
- Taget billeder af de spanske vægge i omklædningen og ure udenfor. Disse billeder sættes ind i et kommunikations 

indstik til både elever og forældre. 

- Fem gode råd til lærerne ift. opmærksomhedspunkter når de skal planlægge undervisning. Sendes til Andreas 
- Mobil/skærm politik: ”Skoletiden skal være mobilfri og låses inde, men de må gerne have mobilen end i 12-

pausen” denne sætning skal elevrådet tilbage i klasserne med og høre om klasserne har andre bud/bedre bud. 
Enighed om i elevrådet at skærmen fylder for meget – det varierer om der er aftaler for skærme i klasserne. Nogle har 
aftaler om skærmen er lukket fra timens start. 

4 Arbejdsgruppe om 
skærmpolitik 
 

Status på arbejdsgruppen vedr. mobil- og skærmpolitik (Henrik) 
Der er udarbejdet et skriv på baggrund af dette skoleårs erfaringer. Dette er udarbejdet sammen med de 4 
årgangskoordinatorer i Ungemiljøet. Herefter fælles drøftelse af indstikket og den skriftlige henvendelse, som bestyrelsen 
havde modtaget fra en række forældre. Det blev besluttet, at arbejdsgruppen (Henrik, Julie, Irene og Jan) arbejder videre og 

vender tilbage til SKB. Ligeledes respondere arbejdsgruppen på forældrehenvendelsen. 

5 Afrunding og opsamling på 
evt. beslutninger samt punkter 
til kommende møder. 

Referent gennemgik hovedpunkterne fra mødet. 

6 Personalesituationen herunder 
evt. kommende ansættelser 

Andreas orienterede om nuværende personalesituation. Ved kommende ansættelser inviteres SKB til deltagelse. 

Med venlig hilsen 

Jeppe Bonde  


